
 
 

 
 

Rim, 16. lipnja 2024. 

 

Dragi prijatelji, 

 

Želim s vama podijeliti radost da sam jučer, u subotu 15. lipnja, bio u audijenciji kod 

Svetoga Oca, zajedno s don Andreom D’Auriaem, predsjednikom Međunarodnog centra 

Comunione e Liberazione i Marcom Melatiem, glavnim tajnikom Bratstva. 

Već na kraju našeg zadnjeg susreta Sveti Otac je izrazio želju da se nakon kratkog vremena 

vratim kako bih mu ispričao o životu pokreta. Papa je želio upoznati korake koje smo prešli nakon 

pisma koje mi je uputio prošlog 30. siječnja. Za vrijeme susreta on je izrazio veliko poštovanje 

prema onome što živimo, svjedočeći njegovu srdačnu blizinu na našem putu. Mogli smo s njim 

podijeliti važne događaje ove zadnje godine, govorili smo o predloženim sadržajima, o Danu 

početka godine, Školi zajednice, Vježbama Bratstva posvećenima nadi i mom nedavnom govoru o 

kulturi. Sveti Otac je izrazio svoje veliko zadovoljstvo, složio se s našim radom, dijeleći s nama 

sadržaje i brige koje smo mu izložili. 

Ohrabrio nas je da nastavimo istim putem bez oklijevanja i preporučio nam je da nastavimo 

započeti put produbljivanja bogatstva karizme, osobito ističući vrijednost metode vodstva u 

zajedništv. Tim povodom Papa nam je govorio o potrebi zajedničkog sudjelovanja i zajedničkoj 

odgovornosti u vođenju pokreta. „Bez toga – dodao je – svaki pokret je kratkog vijeka. Karizma 

nastavlja živjeti u povijesti i u narodu koji ga čini suvremenim“. Uz to je istaknuo da svaki pokret 

treba sebe shvaćati kao službu cijeloj Crkvi, ne udaljavajući se nikad od nje, s obnovljenim 

misionarskim poletom. „Ne gledati vlastiti pupak, izaći, izaći! Cijela Crkva to treba“ riječi su koje 

je sveti Otac ponovio nekoliko puta za vrijeme audijencije.  

Na moju molbu da nam dade svoj sud o kulturnom radu koji provodimo, Papa Franjo je 

rekao da dijeli naš stav, ponavljajući da karizma mora biti neprekidno aktualizirana. Jedan pokret, 

podsjetio nas je Sveti Otac, mora ostati vjeran svojoj karizmi, prenoseći se s kreativnošću u svaki 

kraj svijeta gdje je prisutan.  

Prijatelji, uistinu sam zahvalan na očinskom društvu Pape koji nas ohrabruje i podržava u 

našem misionarskom zadatku. Na kraju audijencije poklonili smo mu tekst Vježbi koje je 
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propovijedao monsinjor Giovanni Paccosi, a papa je ovako komentirao; „Nada, nada... nada je 

ponizna krepost“. 

 

Molimo Gospodina da nikada ne izgubimo tu nadu puni poniznosti. I nemojmo zaboraviti 

stalno moliti za Svetog Oca. 

 

Grlim vas 

 
 
 

Davide Prosperi 
 


